
Motie 
Onderwerp: Evenementen locatie Stationsplein
Motie van het lid: Harma Aris-van Neuren

De raad van de gemeente Leidschendam-Voorburg in vergadering bijeen op 2 februari 2021;
Gehoord de beraadslaging,

Constaterende dat:
- Uit de beantwoording van vragen aan de het college over de aanwijzing van Stationsplein 

Voorburg als evenementenlocatie blijkt dat dit pas in de 2e helft van 2021 gerealiseerd kan 
worden.

- Er op dit moment verkenningen naar een watertappunt en duurzame stroomvoorzieningen 
worden gedaan door de gemeente

- Ondernemers vorig jaar met tijdelijke voorzieningen (nutsvoorzieningen en vergunningen) 
terrassen en activiteiten hebben georganiseerd en dit jaar weer terrassen en activiteiten willen 
organiseren

- Het realiseren van dergelijke plannen voor ondernemers veel tijd en inspanning kost.
- Het ondernemers heel erg zou helpen als de nutsvoorzieningen nog voor de opening van het 

terras seizoen gerealiseerd zouden worden en zij ook meer zekerheid krijgen over 
permanente vergunningen.

Overwegende dat:
- De horeca ongekend hard wordt getroffen door de verschillende lock downs
- Er een breed gedragen wens ligt om van het Stationsplein een levendiger plein te maken
- De coalitie afspraken heeft gemaakt om zich in te zetten de buitenruimte aan te passen aan 

de gevolgen van corona

Verzoekt het college
- Op korte termijn op het Stationsplein nutsvoorzieningen te realiseren
- Met de ondernemers in gesprek te gaan en hen duidelijkheid te geven over de mogelijkheden 

van permanente terrassen en activiteiten op het Stationsplein.
- Voor de VJN een plan te presenteren over verfraaiing van het Stationsplein o.a. opknappen 

van de pilaren van het station met muurschilderingen waar eerder over gesproken is. 
- De versnellingen mogelijk te maken door eventueel externe capaciteit in te huren. De dekking 

te halen uit het coronabudget.

En gaat over tot de orde van de dag.

VVD
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